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Geacht college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Een brede school, waarin meerdere scholen zitten en waar wordt samengewerkt met diverse partners 
die samen werken aan een optimale ontwikkeling van kinderen tussen 0 en 12 jaar. Met dat 
ideaalbeeld voor ogen werken wij op de achtergrond aan het plan voor de brede school in 
Hippolytushoef.  
 
Bij een optimale ontwikkeling hoort in onze visie als schoolleider ook goed bewegingsonderwijs. 
Sportdorp Hippo, waar de nog te bouwen brede school mag komen te staan, is de uitgelezen plek om 
onderwijs en sport met elkaar te verbinden. Wij hebben als schoolleiders dan ook het traject in 
aanloop naar de te nemen beslissing af en toe met verbazing gevolgd als het gaat om een 
locatiekeuze zonder gymzaal. 
 
De afgelopen periode is er op verschillende niveaus gesproken over de bouw en locatiekeuze van de 
nieuw te bouwen school. Echter, wij als schoolleiders hebben ons nog niet richting u als college 
uitgesproken over de keuzes die gemaakt gaan worden. Het bouwen van een school draait niet om 
een verzameling scholen of het neerzetten van een gebouw. Het bouwen van een school gaat om 
onderwijs! Voor ons is de meerwaarde van een brede school de krachtenbundeling met elkaar en 
andere partijen, bijvoorbeeld kinderopvang, logopedie en andere partners die zich bezighouden met 
de ontwikkeling van het kind. 
 
Hieronder hoort in onze ogen ook goed bewegingsonderwijs. Wij kunnen ons goed vinden in de 
voorgestelde locatiekeuze van de Irisstraat. De voorgestelde locatie biedt, ruimtelijk en 
verkeerstechnisch gezien, de minste beperkingen om het gebouw te bouwen. Echter in onze visie 
hoort een goede gymaccommodatie bij een school. Het bouwen van een school met gymaccomadatie 
voor alle groepen is voor ons een noodzaak, mede om de volgende redenen: 
 

 Als basisschool dienen wij vanaf 2017 minimaal twee keer per week, maar het liefst drie keer 
per week bewegingsonderwijs aan te bieden. Met een gymaccommodatie op afstand kost dit 
gemiddeld 20 minuten lestijd bij het heen weer brengen van kinderen. Onze onderwijstijden 
komen hiermee onder druk te staan. 

 Als je Hippolytushoef als sportdorp promoot ligt het voor de hand om bij de toekomst van  
sport en bewegen, namelijk kinderen, te beginnen. 

 Naschoolse activiteiten en samenwerking met sportverenigingen in het kader van dag 
arrangementen is beter te organiseren met een gymaccommodatie bij de school. 

 
Een onderwijskundige visie lijkt ons het beste fundament om samenwerking te realiseren en een 
brede school neer te zetten. Het draait ten slotte om kinderen. Wij zijn bereid om onze 
onderwijskundige visie verder uiteen te zetten in een gesprek. 
 
Wij vertrouwen er op dat bij het bouwen van de school visie leidend zal zijn in plaats van andere 
belangen. 
 
Hoogachtend, 
 
Rogier van Dijk, Astrid Kaan-Keijzer, Dennis Burger 
 
Directies obs De Kei, obs De Dentele en rkbs H.Henricusschool 


